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Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava 

 
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 6/2021 ze dne 16. června 2021 
 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):  10 (viz prezenční listina) 
  za studentskou komoru (dále jen SK):  4 (viz prezenční listina) 

Omluveni: Veronika Krčmářová 

Hosté: rektor prof. MUDr. Václav Báča, Ph.D.; prorektor doc. Zdeněk Horák, Ph.D.; Miloslav 
Vytasil 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Informace rektora o novinkách na VŠPJ 

3. Materiály předložené rektorem VŠPJ: 

- Návrh na jmenování nových členů Disciplinární komise VŠPJ, a to Ivany Vomelové, studentky 
studijního programu Cestovní ruch, a Patrika Matouška, studenta studijního programu 
Finance a řízení (jmenování s účinností od 4. 8. 2021 z důvodu ukončení funkčních období 
stávajících členů Terezy Demčilové a Jiřího Zamazala) – k udělení souhlasu ke jmenování podle 
§ 9 odst. 1f) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů 
(zákon o vysokých školách) 

- Vyplacení další mzdy pro zaměstnance VŠPJ – k vyjádření podle čl. 15 odst. 6) Vnitřního 
mzdového předpisu VŠPJ 

4. Různé 
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1. Zahájení 

Předsedkyně Akademického senátu VŠPJ (AS VŠPJ) dr. Vojáčková přivítala přítomné senátory 
a hosty, seznámila je s programem jednání a vyzvala je k jeho případnému doplnění. 

Předsedkyně AS VŠPJ navrhla jako zapisovatelku Mgr. Martinu Černou, Ph.D. a ověřovatele zápisu 
Ing. Bc. Karla Dvořáka, Ph.D. a Ing. Martinu Chalupovou, Ph.D. a navrhla o tomto návrhu hlasovat. 

Hlasování: 
ANO = 12 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 
Přišel senátor Šimon Hajník. 

Jelikož ze strany senátorů nebylo k programu žádných připomínek či návrhů na jeho doplnění, 
předsedkyně AS VŠPJ o něm navrhla hlasovat. 

Hlasování: 
ANO = 12 NE = 0 ZDRŽEL SE = 1 SCHVÁLENO 

2. Informace rektora o novinkách na VŠPJ  

Rektor informoval členy akademického senátu o novinkách na VŠPJ: 

Různé 

− Dne 20. května 2021 se uskutečnila 15. jihlavská konference: „Poruchy pánevní statiky 

a urogynekologie“. Tuto celostátní akci uspořádala Jihlavská medicínská akademie 

ve spolupráci s Gynekologicko-porodnickým oddělením Nemocnice Jihlava a Katedrou 

zdravotnických studií VŠPJ. Z důvodu aktuální epidemické situace proběhla online. 

− Dne 3. června 2021 dovršila VŠPJ 17 let, Vysoká škola polytechnická Jihlava byla založena 

dne 3. června 2004. Od založení před 17 lety absolvovalo VŠPJ již více než 5 500 absolventů. 

3. Materiály předložené rektorem VŠPJ 

- Návrh na jmenování nových členů Disciplinární komise VŠPJ 

Rektor seznámil senátory s končícím funkčním obdobím členů Disciplinární komise VŠPJ 
(DK VŠPJ) ke dni 3. 8. 2021, a to Terezy Demčilové, studentky studijního oboru Finance a řízení 
a Jiřího Zamazala, studenta studijního oboru Cestovní ruch. 

Místo nich rektor navrhuje Ivanu Vomelovou, studentku studijního programu Cestovní ruch, 
a Patrika Matouška, studenta studijního programu Finance a řízení, a to s účinností 
od 4. 8. 2021 do 3. 8. 2023. 

S oběma jmenovanými byla věc předem projednána a s návrhy vyslovili souhlas. 

Jelikož ze strany senátorů nebylo dotazů ani připomínek k projednávanému bodu programu, 
bylo přistoupeno k hlasování. 

Akademický senát dává rektorovi souhlas ke jmenování Ivany Vomelové, studentky 
studijního programu Cestovní ruch, a Patrika Matouška, studenta studijního programu 
Finance a řízení, za členy Disciplinární komise VŠPJ s účinností od 4. 8. 2021. 

Hlasování: 
ANO = 13 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

- Vyplacení další mzdy pro zaměstnance 

Rektor k tomuto bodu uvedl, že vedení VŠPJ, vzhledem k úspěšnému hospodaření vysoké školy 
a vzhledem k zajištění jejího zdárného chodu v mimořádných podmínkách, rozhodlo o výplatě 
další mzdy pro zaměstnance VŠPJ za rok 2021, která bude vyplacena za měsíc červen 2021 
v měsíci červenci 2021. 
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Jelikož ze strany senátorů nebylo dotazů ani připomínek k projednávanému bodu programu, 
bylo přistoupeno k hlasování. 

Přišel doc. Horák.  

Akademický senát projednal a bere na vědomí vyplacení další mzdy zaměstnancům VŠPJ 
za rok 2021. 

Hlasování: 
ANO = 12 NE = 0 ZDRŽEL SE = 1 SCHVÁLENO 

4. Různé 

- Dr. Dvořáková vznesla dotaz, zda by bylo možné dát na webové stránky informace 
o aktuální otevírací době budovy školy. 

- Přišla studentka Adiya Zhalel. 

- Dr. Kuncová poprosil pana rektora, aby předal pochvalu Kanceláři rektora, a to především 
Bc. Horákové, za informování zaměstnanců školy při posílání nových opatření, konkrétně 
za uvedení změn do těla e-mailu. 

- Dr. Chalupová zmínila aféru poslance Feriho a s tím související diskusi o šikaně, kyberšikaně 
a sexuálním obtěžování na vysokých školách. Také na VŠPJ by bylo vhodné se tématu 
podrobněji věnovat. Pan rektor se iniciativě senátu nebrání a lze uspořádat seminář či 
workshop s touto problematikou nejenom pro studenty, ale i zaměstnance školy. 

- Dr. Vojáčková poprosila přítomné o účast na promocích školy 13. 7. 2021. 

 

Na závěr poděkovala předsedkyně AS VŠPJ všem senátorům za jejich vstřícnost a účast na zasedání 
Akademického senátu VŠPJ. 

Další termín řádného zasedání AS VŠPJ: dle domluvy, předpoklad v měsíci září 2021 

Zapsala:  Mgr. Martina Černá, Ph.D.  ………………..………..……………………………..… 

Za správnost: Ing. Bc. Karel Dvořák, Ph.D.  .……………………………………………………….…. 

 Ing. Martina Chalupová, Ph.D.   ………….…………………………..…………….…….. 

Předsedkyně AS: Mgr. Hana Vojáčková, Ph.D.  ………………………….…………………….……….… 


